











www.benri-cash.com.hk
© 2014 Benri Cash Credit Hong Kong Co., Limited

Unit 2106, Level 21, Landmark North, 39 Lung Sum Avenue, Sheung Shui. Tel: (852) 2147-9138 Fax: (852) 2147-9788 info@benri-cash.com.hk 放債人牌照號碼: 137/2013



www.benri-cash.com.hk

萬利錢特快批核熱線:

2323 8888



關於我們 About us

本公司自2008年成立以來,在香港以私人貸款業務(BENRI-CASH) 為中心來開展金融業務。我們今後為了不斷再發展BENRI-CASH, 也會提供呆壞賬追討業務,信貸保證業務,資金運用業務和金融 顧問等金融服務,我們將繼續盡最大努力擴大我們的業務。

Since established in 2008, our company has been engaged in financial business, especially in personal loan in Hong Kong. To further develop BENRI-CASH, we provide financial services including OCA, Credit guarantee, Fund management, Financial consulting, etc. and we will continue to do our best to expand our business





我們的願景是成為香港最好的金融服務提供商之一,以實現可持續的增長,並在可預見的將來在香港上市。

Our vision is to serve as one of the best financial service provider in Hong Kong, in order to achieve a sustainable growth and to be listed in the Hong Kong in a foreseeable future.

簡易申請手續 Application Procedures



網上申請 Online Application

請於「網上申請表」中填妥必需資料及提交所需文件。

Complete the 'Online Application Form' with necessary information and submit the required documents.



特快批核 Speedy Approval

我們會根據所提供的資料進行貸款批核。(批核結果有可能與閣下申請金額有所不同,本公司保留最終之批核權)

We will consider the application based on the information provided. (The amount of loan may be different from your application. We serve all rights for final approval of the loan application.)



簽署文件

Sign Documents

貸款批核後,閣下需到分行簽署有關文件。

Successful applicant needs to sign relevant documents at our branch.



貸款發放

Loan Release

貸款將直接存入閣下之銀行戶口。

Cash will be transferred directly to your designated account.

分行資訊 Branch Information



Assist to provide petty cash to low income or no guaranty people



事業 xpertise

提供專業的顧問和諮詢服務

Provide professional consulting and advisory services

提供靈活的還款期以滿足客戶的不同需求

Provide flexible repayment periods to suit different customer's needs



我們尊重每一個客戶的需求和意見

We respect each one of our customer's need and suggestion



nventiveness

充分利用我們的能力開發新產品和服務

Fully utilize our capacity in developing new products/services



上水分行 (Sheung Shui Branch)

上水龍琛路39號上水廣場2106室

Unit 2106, Level 21, Landmark North, 39 Lung Sum Avenue, Sheung Shui

Tel: (852) 2147-9887

Fax: (852) 2147-9788



旺角分行 (Mongkok Branch)

九龍旺角亞皆老街33號16樓1604室

Rm 1604, 16/F, 33 Argyle Street,

Mongkok, Kowloon.

Tel: (852) 2429-8600

Fax: (852) 2429-8848

Email: info@benri-cash.com.hk

營業時間: 星期一至五 上午九時至下午六時 (公眾假期除外)

Business hours: Mon-Fri 9:00-18:00 (exclude public holiday)

萬利錢特快批核熱線:

Benri-Cash Speedy Approval Hotline:

2323 8888